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  PROTOKÓŁ Nr 6/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 16 września 2020 roku 

 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 11
10

 – 12
05

 

Posiedzeniu przewodniczył: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

oraz:  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Z-ca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

- Przewodniczący Rady Gminy - STANISŁAW OLSZEWSKI 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Na początku posiedzenia był obecny Pan (……), który opuścił posiedzenie w trakcie  jego 

trwania. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu Nr 5/2020  z posiedzenia komisji z dnia 14 sierpnia 2020 r.  

2. Zaopiniowanie materiałów na XXI Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 

21 września 2020 r.: 

a) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi (……) na działalność Wójta Gminy Bielsk 
Podlaski; 

b) Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 r., o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu 

wykonania planu finansowego gminnej instytucji kultury za I półrocze 2020 roku. 

c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

d) Projekt uchwały w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 
cywilno-prawny przypadających Gminie Bielsk Podlaski lub jej jednostkom 

organizacyjnym. 

e) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

f) Projekt uchwały w sprawie zmiany kategorii dróg. 
g) Projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Łubinie Kościelnym od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

h) Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

i) Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

j) Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 

3. Sprawy bieżące. 

 Do odczytanego porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. Materiały będące 

przedmiotem posiedzenia komisji doręczono radnym w formie elektronicznej. 

 

Do pkt 1)  
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- Do protokołu Nr 5/2020 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bielsk Podlaski w 

dniu 14 sierpnia 2020 r.  uwag nie zgłoszono. Jego treść została przekazana radnym w formie 

elektronicznej. 

- Nie zgłoszono żadnych uwag do przekazanego radnym w formie elektronicznej protokołu  z 

XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 3 września 2020 r.  

 

Do pkt 2a)  
Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi (….) na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski 

stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

Do sprawy odniósł się Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Stwierdził, że działalność kulturalna w Gminie ma charakter specyficzny. Miejscowości 

wchodzące w skład Gminy otaczają ze wszystkich stron miasto, w którym bogatą ofertę 

przedsięwzięć kulturalnych oferuje Bielski Dom Kultury. Duża część  mieszkańców korzysta 

z tych ofert. Obecny Burmistrz Miasta, podobnie jak i poprzedni nigdy nie różnicowali 

mieszkańców pod względem zamieszkania. Wszyscy mają nieograniczony dostęp do 

instytucji kultury. Przewodniczący Komisji poinformował, że był członkiem zespołu 

„ŁUNA” z Parcewa, którego instruktorem jest pracownik Bielskiego Domu Kultury. 

Mieszkańcy gminy uczestniczą w różnych przedsięwzięciach, w tym malarskich oraz 

warsztatach komputerowych. Żaden dom kultury nie dorówna ofercie BDK. Stąd nie 

przypadkowo Rada Gminy podjęła decyzję o dofinansowaniu z budżetu gminy przebudowy 

Bielskiego Domu Kultury. Radny powiedział, że położenie miasta w środku gminy jest 

bardzo korzystne i wspieranie tego typu działalności w zupełności wystarczy. W tym roku, 

pandemia koronawirusa spowodowała, że w gminie wstrzymano organizację przedsięwzięć 

kulturalnych, jakich w ubiegłych latach było dużo. Bardzo ważne jest dla mieszkańców 

gminy, że imprezy te są organizowane w ich miejscowościach. Utworzenie Gminnego 

Ośrodka Kultury, np. w Haćkach, spowodowałoby utrudnienie mieszkańcom wsi położonych 

w dalszej odległości, związane z dojazdem. 

WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że działalność kulturalna w gminie jest 

wystarczająca, a skarga bezpodstawna. Członkowie Komisji nie wnieśli żadnych uwag do 

przedłożonej opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 O głos poprosił Pan (…..), jednak Przewodniczący Komisji nie udzielił  głosu. 

 

Do pkt 2b)  
Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 r., o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego 

gminnej instytucji kultury za I półrocze 2020 roku - stanowi Załącznik Nr 4  do protokołu. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku wydała pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że informacja jest 

obszerna. Wynika z niej, że budżet gminy jest realizowany zgodnie z założeniami. Trzeba 

jednak racjonalnie gospodarować, bo wpływy z podatków będą mniejsze. Zwrócił uwagę na 

pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, która opiniuje również budżet gminy. 

Przewodniczący dodał, że informację przedstawi na sesji Wójt Gminy. 

Komisja nie wniosła uwag do treści informacji.  

OPINIA – pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 2c)  
Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok – stanowi Załącznik Nr 5  do 

protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 2d)  
Projekt uchwały w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter cywilno-
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prawny przypadających Gminie Bielsk Podlaski lub jej jednostkom organizacyjnym - stanowi 

Załącznik Nr 6  do protokołu.   

Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 

sytuacji, gdy koszty wyegzekwowania należności są większe od długu. Obowiązująca od 

2020 r. ustawa nakazuje podjęcie przez radę gminy uchwały, jeśli gmina nie będzie dochodzić 

takich należności. Dodała, że można nie dochodzić należności, jeśli kwota zadłużenia nie 

przekracza 40 Euro. 

Radni nie wnieśli pytań i  uwag. 

OPINIA – pozytywna bez wniosków. 
 

Do pkt 2e)  
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości - stanowi 

Załącznik Nr 7  do protokołu. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.  

OPINIA – pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 2f)  
Projekt uchwały w sprawie zmiany kategorii dróg - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że chodzi o drogi, które nie są użytkowane jako 

drogi publiczne, wnioski o nabycie tych gruntów złożyły osoby fizyczne.  

Do projektu uchwały innych pytań i uwag nie zgłoszono 

OPINIA – pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 2g)  

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Łubinie Kościelnym od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych - stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła przebieg posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych w tym punkcie, podczas  którego była obecna Dyrektor Szkoły Podstawowej im. 

Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym Pani ANNA ŻOCHOWSKA. Pani Wójt poinformowała 

o przyjętym przez komisję wniosku o przygotowanie przez Panią Dyrektor informacji 

uzupełniającej o skutkach finansowych przyjęcia uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 2h)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej - stanowi 

Załącznik Nr 10  do protokołu. Klub radnych „Konstruktywni” zgłosił do składu Komisji 

radnego JERZEGO ONACIKA. 

Uwag nie zgłoszono 

OPINIA – pozytywna. 
 

Do pkt 2i)  
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 

stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu.  

Klub radnych „Konstruktywni” zgłosił do składu Komisji radną ALINĘ KORSZAK. 

Uwag nie zgłoszono 

OPINIA – pozytywna. 
 

Do pkt 2j)  
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej - stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu. Klub radnych 

„Konstruktywni” zgłosił do składu Komisji radnego JERZEGO PACA. 
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Uwag nie zgłoszono 

OPINIA – pozytywna. 

 

Do pkt 3) 

W sprawach bieżących:  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że Powiatowy Zarząd Dróg zwrócił się z 

pismem o zwiększenie dotacji na rozbudowę drogi Kozły-Podbiele w wysokości 10.000 zł na 

wykup gruntów w celu poszerzenia pasa drogowego. Zapytała, czy po przygotowaniu 

projektu uchwały będzie zgoda radnych na wprowadzenie do porządku sesji. Komisja 

wyraziła zgodę. 

- RAISA RAJECKA odczytała kolejne pismo Powiatowego Zarządu Dróg z wnioskiem o 

wsparcie finansowe z przeznaczeniem na remont drogi powiatowej od Krzywej do drogi 

wojewódzkiej (tzw. obwodnica Hołód) w wysokości 150.000 zł. Taką samą kwotę przeznaczy 

na tę inwestycję Powiat. Pani Wójt poinformowała, że z budżetu gminy można w tej chwili 

wygospodarować 100.000 zł. Zapytała radnych, jaką odpowiedź ma przekazać Powiatowi ? 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI przyznał, że droga w Krzywej jest w 

fatalnym stanie, ale zwrócił też uwagę na ciągłe prośby powiatu  o dofinansowanie inwestycji 

drogowych. Radny przypomniał, że od początku sprawowania funkcji radnego była 

prowadzona dyskusja na temat kwot dofinansowania remontu dróg (w granicach 30 – 40%) w 

ramach współpracy samorządów. Teraz dopłacamy coraz więcej, a środki trzeba oszczędzać. 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Stwierdziła, że do realizacji należy w budżecie gminy ujmować inwestycje rozpoczęte. 

Poinformowała o wnioskach złożonych do funduszu dróg samorządowych. Podkreśliła, że 

trzeba mieć na uwadze drogę w Sobótce oraz drogę Miękisze-Treszczotki. Trzeba wybierać 

zadania najmniej kosztowne. 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Powiedział, że jego zdaniem należy decydować się na inwestycje, do realizacji których jest 

dofinansowanie w wysokości co najmniej 50%. 

Komisja zaakceptowała propozycję przyznania Powiatowi Bielskiemu dofinansowania w 

wys. 100.000 zł. 

 Dyskutowano również o problemach związanych z odbiorem śmieci od mieszkańców 

gminy. Chodzi o sytuacje, gdy Przedsiębiorstwo Komunalne nie zabiera niekompletnych 

sprzętów AGD i RTV. Dotyczy to przypadków, kiedy po wystawieniu, ale jeszcze przed 

odebraniem sprzęt zostaje przez nieznanych sprawców częściowo rozmontowany, części 

metalowe zabrane, a pozostawiona tylko obudowa. Zastępca Wójta Gminy ANATOL 

FILIPIUK poinformował, że już interweniował w tej sprawie. Na razie najlepszym 

rozwiązaniem jest wystawianie sprzętów w godzinach rannych w dniu odbioru. 

Radna ALINA KRUK 

- Zgłosiła potrzebę zmiany rozkładu jazdy MPK do Widowa poprzez opóźnienie godziny 

przyjazdu autobusu z 7
10

 na godz. 7
30

 , dlatego że uczniowie długo czekają na rozpoczęcie 

lekcji, a do budynku szkoły zbyt wcześnie nie mogą wchodzić w związku z sytuacją 

epidemiczną. Pani Wójt wyjaśniła, że  rozkład jazdy jest ustalany przez Przedsiębiorstwo 

Komunalne, które raczej zmian nie wprowadzi. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

W związku z tym o godz. 12
05

  posiedzenie zostało zakończone. 

  

Protokołowała: 

/-/Insp. Ala Wawulska 

 

  

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 
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1. /-/GAŁUSZEWSKI 

Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. /-/KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. /-/KRUK Alina …………………………. 

 

4. /-/MISIUK Albin ………………………… 

 

     

 


